
Bpoúl

Zápis  z jednání  Kontrolního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi

Datum  konání:

Místo  konání:

Pondělí  18.11.2019  - 16 hodin

kgncelář  308 -  kontrolní  oddělení  -  intemí  audit  MěÚ Soběslav

Přítomni:

Předsedkyně  kontrolního  výboru:  Ing.  Iveta  Matějů

členové

ověřovatel  zápisu:

tajemnice  KV:

František  Dukát

Václav  Nedvěd

Jaroslav  Himpan

Mgr.  Radek  Fiala

František  Dukát

Miloslava  SamcoÝá

1.  Kontrolní  výbor  oslovil  na základě  podnětu  starosty  města  p. Mgr.  Petra  Chvojku

Ph.D.  ve věci údajného  porušení  jednacího  řádu ZM.  Pan Chvojka  KV  poskytl

dokumenty  potvrzující  jeho  účast  ve  věci  dědického  řízení,  které  mimo  jiné

zahrnovalo  pozemek  p.č. 2596/20.

Dále  ve svém  e-mailu  vyjádřil  nespokojenost  s vyjádřením  starosty  města  k věci  jeho

údajného  (ne)vlastiíctví  nemovitosti,  které bylo  uvedeno  v zápise  z RM  ze dne

8.10.2019.

Kontrolní  výbor  ověřil  uvedený  pozemek  vkatastru  nemovitostí,  kde p. Chvojka

aktuálně  jako  majitel  uveden  není, nicméně  je  účastníkem  řízení  týkajícího  se

uvedeného  pozemku  jako  spolunabyvatel.  Toto  řízení  bylo  v srpnu  přerušeno.

Kontrolní  výbor  se shodl,  že požádá  o stanovisko  Ministerstvo  vnitra  k uvedené  věci.

2.  P. Fiala  a p.  Nedvěd  vznesli  nárnitku  ohledně  organizace  společného  setkání

Kontrolního  a Finančního  výboru.  Jednání  považují  za  zmatečné  - připravené

dokumenty  za neúplné  a výstup  zjednání  velice  neuspokojivý.  Dále  považují  za

zvláštní,  že se jednání,  kterého  se původně  měli  zúčastnit  pouze  členové  výborů,

účastnili  i zastupitelé,  kteří  ve výše  uvedených  výborech  nejsou  členy.  P. Fiala  s p.

Nedvědem  dali  ke zvážení  zda výbory  vůbec  jednací  řád potřebují.  Toto  legislativa

umožňuje.

Datum  příštího  jednání  KV  bylo  stanoveno  na 16.12.2019  od 16 hod. v kanceláři  č. 308

(kontrolní  oddělení  -  interní  audit).

cová  Miloslava


